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W imieniu mieszkanc6w chcialbym prosic 0 odpowiedi na nast«pujl}ce pytania: 

1) Kto wyrazH zgod« na udost«pnianie lotniska Lublinek w Lodzi do calodniowego 

wykorzystania na tor driftowy? 

2) Jaka kwota wynajcrcia w/w uslugi zasilila budi:et lotniska? 

3) Jaki byl koszt usunicrcia zabrudzen po calodniowym uZytkowaniu lotniska przez auta 

wyscigowe? 

4) Czy udalo sicr usunl}c calolic zabrudzen i uszkodzen nawierzchni? 

Dla mnie jako mieszkaJica Lodzi, i nie jestem w tej opinii odosobniony, sytuacja 

jednorazowego udost«pniania lotniska na tor driftowy jest niedopuszczalna. Hosc zabrudzen 

a taki:e uszkodzen nawier.lchni na pasaeh ealego lotniska jest zupelnym zaprzeezeniem dbania 

o mienie miasta. Czy zatem mozna si« dziwic, iz lotnisko co roku przynosi straty 

kilkudziesit;ciu milionow zlotyeh z budZetu miasta, skoro jego ZllrnJdzanie wygl"da w w/w 

spos6b,? 


